
''Tourr err nka 
izan da niretzat'' 

MANRESAN EGIN ZITUEN FISIOTERAPIA 

IKASKETAK ETA HAN ARI DA LANEAN. 

IAZ TOURRERA LEHENENGOZ JOAN ZEN 

SABECO TALDEAREKIN MASAJISTA GISA 

ETA AURTEN JOANE SOMARRIBA ETA 

BERE TALDEKOEKIN ARITU IZAN DA. 

-Manresan kirol arloan ari 

zara ala bestelako lanak 

egiten dituzu? 

Klinikan kirol arloan gau
za egiten dut. Han ba
tez ere, auto istripuen ondo
rengo lesioen inguruko lana 
egiten dut. Bertako futbol 
taldean, jubenilen mailara 
arte, prebentzio lana ere 

dut. Kirol arloan, txi
rrindulariekin aritzen naiz. 

nire anaia !gorrekin apur 
bat etxean eta neskekin. 
-Fisioterapia egitea auke

ratu zenuen. Zer dela eta? 

Etxean beti egin dugu ki
rola, bai Igorrek eta baita 
nik ere. Esku-baloian joka
tzen nuen Arraten eta ikas
keta horiek aukeratu nituen 
kirol munduan jarraitzeko. 
-Joane Somarribarekin 

Tourrean. Zelako esperien-
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tzia izan da? 

Niretzat oso aberasgarria 
izan da. Iaz Tourrean egon 
ginenean, helburua taldeak 
lasterketa bukatzea zen. 
Aurten ordea, helburua ira
baztea zen. Beraz, erronka 
bat zen niretzako.Guk lan 
ona oso garrantzitsua 
da. Txirrindulariek pedalak 
astindu behar dituzte eta 

beste guztia prest izan 
behar dugu eta denetik egi
ten dugu: elikadura zaindu, 
edan behar dutena prest 
eduki, kotxea hartu eta bide 
alternatiboetatik abitualla
mientoetara txirrindularien 
aurretik heldu, lasterketa 
hasi aurretik eta ondoren, 
masajeak eman ... 
-Nesken Tourrean preka

rietatea dagoela esango 

zenuke? 

Bai. Neskek izugarrizko 
esfortzua egiten dute eta 

erraztu beharrean 
zaildu egiten dizkiete: leku 
batetik bestera mugitzeko 
garraioen atzerapenak jasa
tzea, euren dieta ez erres
petatzea nahiz eta hurrengo 
egunean etapa gogorrena 
izan ... 
-Joanek egindakoa nola 

laburbilduko zenuke? 

Izugarrizko meritua dau
ka. Oso argi zeukan bere az
ken Tourra zela eta irabazi 
behar zuela. Hau guztia ez 
zen posible izango, Jon Elo-

abadifioarra taldea an
tolatzen ibili ez bazen. 
- Nolakoa da Joane? 

Niretzat eredu bat da. Ar
gi dauka zer nahi duen eta 
hori lortzeko gogor egiten 
du lana. Pertsona ona da, ja
torra, umila, esker onekoa 
eta besteenganako izuga
rrizko errespetua erakusten 
du beti. Gure taldean lider 
bat da eta ez zaio igartzen. 
-Txirrindulariak nola erre

kuperatzen dira egun bate

tik bestera? 

Nik beti esaten diet jan 
behar badute, karrera buka
tu eta ondorengo bi ordue
tan izan behar dela. Urari 
gatzak botatzen zaizkio 
gorputzak galdutakoa azkar 
berreskuratzeko. Gero ma
sajeak eta luzaketak egitea 
da gomendagarria. Tourra 
bezalako frogetan ez dago 
beste ezer egiteko denbora
rik. 

Zer sentitu zenuen 

Igorren garaipena ikusi 

zenuenean? Zein izan zen 

berak esan zizun lehenen

go hitza? 

Negar batean hasi nintzen. 
esan, gauza asko gogo

ratzen dituzu; batez ere bere 
ibilbide profesionalean izan 
diren gazi-gozoak. Manresan 
nengoen eta gau osoa telefo
nora inkatuta eman nuen. Be
rak bere mugikorra amatuta 
zuenez, familiakoek eta lagu
nek niri deitzen zidaten. Hu
rrengo egunean berarekin hitz 

nuenean "Aupa Ido, lor
tu dugu" esan zidan. 
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Pintxoak otartekoak ... 

eta hosta/arien umore ona 




